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Media beïnvloeden rechters 
20-10-2008 16:00:16 

De Vlaamse Conferentie van advocaten bij de balie van Antwerpen 
organiseerde in de week van 13 oktober 2008 een bescheiden enquête 
over mediatisering van justitie. 
 
Alhoewel deze enquête niet de ambitie had wetenschappelijk of representatief te 
zijn, zijn de resultaten belangwekkend te noemen. 
 
De Vlaamse Conferentie ondervroeg via elektronische weg alle 1753 Antwerpse 
advocaten (waarvan 255 stagiairs) en 134 ere advocaten. 
 
De Conferentie ontving 428 antwoorden, en bereikte dus 22,68 % van de 
Antwerpse advocaten (en ere advocaten) 
  
Ziehier de resultaten : 
  
1. Wordt de rechter beïnvloed door de aanwezigheid van de media? 
Ja : 73,63 % 
Nee : 26,37 % 
  
2. Wordt het imago van de advocaat negatief beïnvloed door de media? 
Ja : 62,32 % 
Nee : 37,68 % 
  
3. Worden rechtszaken juist weergegeven in de media? 
Ja : 9,15 % 
Nee : 90,85 %  
 
4. Krijgt justitie te veel aandacht in de media? 
Ja : 33,18 % 
Nee : 66,82 % 

Reacties: 1 

VAN BELLE Jean Marc  
maandag 20 oktober 2008 @ 19:58 

Media heeft op iedereen een invloed. Ik denk dat het illusie is te kunnen 
stellen dat ook rechters geen sociale beïnvloedbaarheid kennen. 
 
Een interessantere enquête zou geweest zijn of advocaten vinden dat ze het 
complexe recht voldoende kennen, en in welke mate zij de rechter zelf 
proberen te beïnvloeden om hun zaak... te winnen. 
 
Volgens punt 4. lijkt het alsof de advocaten een onrechtvaardigheid lijken aan 
te voelen en hopen dat de media-aandacht hen hierbij zou... helpen? 
 
Of is dit ook een foute interpretatie (er zijn leugens, grove leugens en er 
zijn... statistieken). 
 
VAN BELLE Jean Marc 
Ondervoorzitter VJV (Vlaamse JournalistenVereniging) 
info@logocom.be of info@vb.be (privé) 
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